



NEW DATE  
**19-22**  
**DECEMBER**  
**2020 MITEC**



### **TERMS & CONDITIONS /条款与条规**

1. Hotel rooms offered are limited and are on first-come-first-served basis.  
酒店房间提供有限，先到先得。
2. FREE 3D/2N hotel stay is open only to business owners of beauty, hair, cosmetics, nail and spa industries who travelled from other countries to IBE 2020 with intentions to make order/purchase.
3. 此免费 3 天 2 夜酒店住宿只开放予美容、美发、美妆、美甲以及水疗业，专程从其他州属(吉隆坡和雪兰莪州除外)到 2020 IBE 国际美容展观展，并有意在展览期间预订或购买产品或服务的业主。
4. Maximum of only one (1) free hotel room to be offered to one (1) company (free hotel room could not be extended to branches/offices/sister companies). Maximum two (2) guests per room.  
每间公司最多只能获取一(1)间免费酒店住宿(此免费酒店住宿不得转让予旗下任何一间子公司/办事处/姐妹公司)。每间房间最多可住一对成人。
5. Hotel room is not transferrable and applicant **MUST NOT** be one of IBE 2020's exhibitors, or partners/sponsors to, or has affiliation with IBE 2020's exhibitors.  
免费酒店住宿优惠不得转让，同时，2020 IBE 国际美容展参展商、合作伙伴、赞助商或任何与 2020 IBE 国际美容展参展商有关的任何人士不得参与此优惠。
6. Elite Expo reserves the right to withdraw applicant from this program, and forfeit the room deposit of Ringgit Malaysia Seven Hundred (RM700.00) if the action of selling or promoting products/services are identified in the course of this program.  
如成功通过此计划的申请者被发现在此项计划中进行任何销售抑或者宣传产品/服务的行为，主办单位将有权利撤销申请者享有此优惠的资格的同时没收其预付的马币七百令吉(RM700.00)押金。
7. Applicant is **COMPULSORY** to attend a minimum of two (2) sessions of Business Meeting pre-arranged by Elite Expo.  
成功申请者**务必**出席最少两(2)项由主办单位安排的商业会议。
8. Room deposit will be 100% forfeited **IF** applicant (1) failed to validate attendance in International Beauty Expo (IBE) 2020; (2) failed to attend the compulsory Business Meetings (at least 2 sessions); and (3) disregard the cancellation policies stated herein.  
如果申请者 (1) 未能证实出席 2020 IBE 国际美容展 (2) 未能证实完成指定商务配对会议(至少 2 次会议); 及 (3) 漠视此项申述的取消政策，主办单位保有绝对的权利将房间押金将全数没收。
9. Elite Expo reserves the right to request supporting documents at all times during the application approval process.  
主办单位保留在审核过程中随时向申请者要求证明文件的权力。
10. Elite Expo reserves full right to add, amend, or terminate any of the above without prior notice.  
主办单位将有全权增加、修改或者终止任何上述条款与条规，恕不另行通知。

11. Elite Expo will not take liabilities for any unforeseen circumstances occurring in the exhibition hall.  
主办单位将不对在展馆内发生的任何不可预见的情况负责。

12. Elite Expo reserves the rights to immediately disqualify any participant whom found to be abusing the above terms and conditions stated.

如果申请者有任何不恰当、违反条约或滥用上述所载条款与条件，主办单位将有权立即撤销申请者的资格，并且申请者没有权利索取任何形式的赔偿金。

#### **CANCELLATION POLICIES/取消预订声明**

1. 50% room deposit (RM350.00) will be forfeited for room cancellation made less than 30 days from the exhibition date.

在距离展会日期少于 30 天内取消预订：退还押金全款的 50%（RM350.00）

2. 100% room deposit (RM700.00) will be forfeited for room cancellation made less than 14 days from the exhibition date.

在距离展会日期少于 14 天内取消预订：为数马币七百令吉(RM700.00)的押金则不予退还

#### **CONFIDENTIALITY OF APPLICANT'S PRIVATE INFORMATION/ 申请者个人信息保密条款**

1. Elite Expo hereby agrees to hold strict confidentiality of all applicant's personal details, organization details, and credit card details, and agrees not to disclose, sell, rent, reproduce, or provide any confidential information to third party without the prior written consent of applicant.

辉煌展览有限公司特此同意将所有申请者个人资料、公司资料、信用卡等详细资料严格保密。同事，辉煌展览有限公司同意在未经申请者书面同意或授权，不得向第三者披露、出售、出租、复制或编辑申请者任何个人资料内容。

2. Elite Expo, in respect to the confidentiality of applicant's private information, shall destroy applicant's credit card details at the end of the exhibition.

尊重个人隐私是辉煌展览有限公司的责任。辉煌展览有限公司将确保申请人的个人资料以及信用卡资料在 2020 IBE 国际美容展结束后销毁，不移作他用。